
Merknader til høringsnotat av nytt finansieringssystem for ikke-kommunale barnehager 
i en rammefinansiert sektor. 

Brattvåg Barnehage BA mener at : 

1. ”For å beregne separate satser for barn over og under tre år vil kommunen trenge et 
forholdstall som uttrykker kostnadsforskjellen mellom disse plassene. Forholdstallet 
vil fastsettes sentralt hvert år, jf. kap 6.4. I dag er forholdstallet for finansiering av 
nye plasser over og under tre år i ikke.kommunale barnehager 2,0.” 
 
Brattvåg Barnehage BA ser det som svært viktig at forholdstallet mellom små og store 
barn reduseres minimalt eller ikke i det hele tatt. Dette fordi en reduksjon vil føre til 
færre ressurser i en barnehage med mange barn under tre år. Dette vil også bidra til å 
redusere det som Brattvåg Barnehage BA mener er god kvalitet i hverdagene for barna 
i barnehagen.  
 

2. ”For å gi de ikke-kommunale barnehagene økt forutsigbarhet foreslås det at 
kommunen skal synliggjøre tilskuddssatsene for kapitalkostnader i tilknytning til 
kommunebudsjettet. ”  

Brattvåg Barnehage BA ser det som svært sentralt for økonomien og driften av 
barnehagen at det vil foreligge en tidlig bekjentgjøring av tilskuddssatser. 

 

3. ”Barnehageeiere som i løpet av året mottar høyere tilskudd enn tilskuddsgrunnlaget 
for barnehagen tilsier, må enten tilbakebetale et tilsvarende beløp eller få trukket fra 
beløpet ved senere eller neste års utbetaling av statstilskudd. Kommunen skal sørge 
for at for mye utbetalt tilskudd blir tilbakebetalt, jf. rundskrivet.” 
 
Brattvåg Barnehage BA mener at dette punktet er uproblematisk dersom barnehagen 
selv har gitt uriktige opplysninger for beregningene av tilskuddsgrunnlaget, men 
dersom det er kommunen som har ansvar for feilen er det ikke riktig at barnehagen 
skal tilbakebetale for mye utbetalt tilskudd.  
 
 
For Brattvåg Barnehage BA, 
nestleder i eigerstyret  
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